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Postavili byste se za novelu zákona o hospodaření energií, která napomůže snížit 
domácnostem účty za energie, zvýší kvalitu bydlení a zároveň zlepší informovanost lidí 
o energetické náročnosti kupovaných či pronajímaných nemovitostí?  

Prezident Václav Klaus 9. 8. 2012 vetoval novelu zákona o hospodaření energií, kterou dva roky 

připravovalo Ministerstvo průmyslu a obchodu ve spolupráci s tuzemskými odborníky a zástupci 

energeticky úsporného stavebnictví. Tento zákon usiluje o zvyšování energetických standardů a mimo jiné 

také výrazně rozšiřuje tzv. energetické štítky, které mají zlepšit orientaci kupců a nájemníků v tom, kolik 

zaplatí v novém domě, či bytě za energie. 

Odpůrci nového zákona často zmiňují, že zákon jde proti lidem. Nesouhlasíte?  

 
POSTAVTE SE ZA NOVELU I ŠTÍTKY společně s námi!  

Napište nám svoje názory a zkušenosti! 
 

Dvacet nejlepších názorů, argumentů a příběhů společně s tiskovou zprávou 
POŠLEME MÉDIÍM, vyvěsíme u nás na webu a odměníme Katalogem energeticky 
úsporných domů!  
 
 
Děkujeme a těšíme se, že uslyšíme VÁŠ HLAS! 

Vaše 
které je PRO novelu zákona 

 

Vaše příspěvky posílejte do pondělí 13. 8. 2012 do 14:00 na e-mailovou adresu 
info@pasivnidomy.cz s předmětem „Jsem PRO novelu zákona o hospodaření 
energií“. Nezapomeňte uvést jméno a adresu. 

Jste PRO energetické štítky? Dejte o sobě vědět! 
 


